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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
 

sa nastavka XXII (dvadesetdruge) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi,  započete 
18.07.2016.godine i nastavljene 26.09.2016.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa 
početkom u  8:30 časova 
 
Sjednicom predsjedava predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi Andrija Radman. 
Predsjedavajući je pozdravio prisutne, otvorio sjednicu i obavjestio prisutne da je odsustvo sa 
sjednice najavila odbornica Jovana Šijačić. 
Takođe obavještava prisutne da se sjednica fonografski i audio snima, a da u skladu sa članom 
29 Pravila o predstavljanju političkih stranaka, kandidata i njihovih programa u Programu Radio 
Herceg Novog u toku izborne kampanje za parlamentarne izbore 2016.godine, koje je donio 
Savjet Javnog radio difuznog servisa Radio Televizija Herceg Novi, Radio ne vrši  prenos ove 
sjednice. 
O zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao da 
sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  28 odbornika, te da su obezbijeđeni uslovi za 
punovažan rad i odlučivanje. 
Predsjedavajući je podsjetio prisutne da se radu pristupa po utvrđenom 
 

D N E V N O M   R E D U 
 

     3.  Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja. 
   12. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednice Opštine Herceg Novi o      

radnom vremenu broj 01-1-1357/16 od 21.06.2016.godine. 
   13.  Informacija o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi 2015.godine. 
   14.  Informacija o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 

2016.godine. 
   15.  Odbornička pitanja i odgovori. 
 
Predsjednik Skupštine izvjestio je prisutne da je predlagač povukao sa dnevnog reda tačke: 
Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja; Informaciju o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg 
Novi 2015.godine i Informaciju o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu 
turističke sezone 2016.godine. 
 

XII 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednice Opštine Herceg Novi o      

radnom vremenu broj 01-1-1357/16 od 21.06.2016.godine. 
 

Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za” i 1 glas “protiv” predlaže Skupštini opštine Herceg Novi 
da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednice Opštine Herceg Novi o      
radnom vremenu broj 01-1-1357/16 od 21.06.2016.godine, usaglašen sa Zakonom i Statutom, 
stavi u skupštinsku proceduru. 
U otvorenoj raspravi za riječ se javio odbornik Slobodan Radović koji je istako mišljenje da 
predmetna odluka nije prihvatljiva kada je u pitanju ugostiteljstvo Herceg Novog jer uzrokuje 
značajno smanjenje kvaliteta ugostiteljskih i turističkih usluga kao i ukupnih ugostiteljskih 
prihoda. Klub odbornika Demokratske partije socijalista neće podržati Predlog Odluke, i predlaže 
da se uz konsultaciju svih turistički i ugostiteljskih subjekata, uzimajući u obzir i podatke iz 
Ankete turista, pristupi izradi nove Odluke koja bi dala prihvatljivo rješenje pitanja radnog 
vremena objekata u toku turističke sezone. 
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Odbornik Mirko Mustur podsjetio je na predlog koji je dao na jednom od ranijih zasjedanja 
Skupštine da se organizuje sastanak sa svim subjektima turističke ponude na kojem bi se 
razmatrala pitanja vezana za turističku privredu uključujući i pitanje radnog vremena. Kako do 
takvog sastanka nije došlo, predlaže da se prilikom izrade nove odluke aktivno uključe svi 
subjekti turističke ponude. 
Odbornica Danijela Đurović istakla je da je do nastavka XXII redovne sjednice došlo sa velikim 
zakašnjenjem, te da se uporno ponavlja praksa zloupotrebe člana 60 Statuta opštine Herceg Novi 
kojim je propisano da predsjednik Opštine, privremeno donosi akte iz nadležnosti Skupštine. Ne 
vidi opravdanost primjene ovog člana jer je Skupština bila u mogućnosti da se sastane a njen rad 
nije bio onemogućen na bilo koji način. Apeluje da se radno vrijeme turstičkih informativnih 
biroa do 22,00 časa produži do 24,00 časa. Ukazuje na problem trgovina koje rade do 23,00 časa 
a koje, nakon tog vremena, vrše istovar robe i time remete mir građana koji žive u okolini 
trgovine pa smatra da se novom odlukom mora regulisati i ovo pitanje. 
Odbornik Slobodan Radović je ponovio svoj stav da se moraju sagledati sve okolnosti, 
konsultovati svi učesnici turističke ponude i nakon toga pristupi izradi nove odluke. 
Uslijedila je replika u kojoj su učestvovali odbornici Obrad Gojković i Slobodan Radović, nakon 
čega se za riječ javio odbornik Dušan Radović koji je  naglasio da Herceg Novi nema 
odgovarajuću turističku ponudu, buka je evidentan problem koji remeti mir i ugrožava osnovna 
ljudska prava građana i turista. Smatra da se Odlukom o radnom vremenu ne mogu staviti u 
povlašten položaj  ugostitelji i njihov privatni interes i iz tog razloga će Klub odbornika Izbor 
podžati predloženu Odluku. 
Odbornik Milovan Baždar podržava ponuđeni pristup kojim se rad objekata ograničava do 01,00 
čas uz to da se definišu uslovi za produženo radno vrijeme, smatra da je predložena odluka po 
svojoj suštini prihvatljiva i podržava njeno usvajanje. 
Predsjednik Skupštine je, nakon izjašnjavanja odbornika, konstatovao da je uz 10 glasova “za”, 
12 glasova “protiv” i 6 glasova “uzdržan” Skuština usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 

O NE DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU PREDSJEDNICE OPŠTINE O RADNOM 
VREMENU 

 (“Sl.list CG-opštinski propisi br. 29/16 od 24.06.2016. godine) 

Član 1 

NE DAJE SE Saglasnost na Odluku predsjednice Opštine o radnom vremenu broj: 01-1-1357/16 
od 21.06.2016. godine (“Sl.list CG-opštinski propisi br. 29/16 od 24.06.2016. godine). 

Član 2 

Danom stupanja na snagu ovog Zaključka prestaje da važi Odluka predsjednice Opštine o radnom 
vremenu broj: 01-1-1357/16 od 21.06.2016. godine. („Sl.list CG-opštinski propisi br. 29/16 od 
24.06.2016. godine). 

Stupanjem na snagu ovog Zaključka na pravnoj snazi je Odluka o radnom vremenu („Službeni 
list Crne Gore-opštinski propisi, br. 26/15 , 32/15 , 33/15, 27/16). 

Član 3 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a biće objavljen u „Službenom listu Crne Gore-
opštinski propisi“. 
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Predsjednik Skupštine se, uz konstataciju da nema odborničkih pitanja, zahvalio prisutnima na 
saradnji i konstatovao da je sjednica završila sa radom 09:20 časova. 

 

 

v.d. SEKRETAR-a             PREDSJEDNIK 

Milovan Benderać        Andrija Radman 


